
Št.: 032-13/2023 
Datum: 4. 5. 2023 

Z A P I S N I K

4.  seje Občinskega sveta Laško, ki je bila v sredo, 12. aprila 2023, ob 17. uri, v dvorani
Rimskih term.

AD A1 Ugotovitev sklepčnosti 

Uvodoma je bilo ugotovljeno, da seji prisostvuje 22 članov občinskega sveta, kar pomeni, da je,
skladno z 32. členom statuta, občinski svet sklepčen.

Prisotni člani občinskega sveta: Marjan Belej, Danijela Bevk Knez, Janko Cesar, Uroš Deželak,
Katja  Goluh,  Borut  Karl,  Enej  Kirn,  Matej  Kodrun,  Nuša  Konec  Juričić,  Marjan  Kozmus,  Nika
Kunšek, Uroš Lukić, Robert Medved, Štefanija Pavčnik, Matjaž Pikl, Jože Senica, Janja Sluga, Liza
Škorja, mag. Roman Tušek, Tomaž Aljaž Vesenjak, Mario Vrbovšek, Boštjan Vrščaj.

Opravičil: Marjan Mačkošek.
 
Na seji so poleg članov občinskega sveta prisostvovali tudi:

1. Marko Šantej župan
2. Nataša Gradišnik Padežnik v. d. direktorice

Uslužbenci občinske uprave:
3. Tanja Grabrijan Kabinet župana
4. Dimitrij Gril Oddelek  za družbene  dejavnosti,  pravne  in  splošne

zadeve
5. Andrej Kaluža Oddelek  za  gospodarske  javne  službe,  okolje  in

prostor
6. Luka Picej Oddelek  za  gospodarske  javne  službe,  okolje  in

prostor
7. Stanka Jošt Oddelek za gospodarske dejavnosti

Drugi vabljeni:
8. Janja Knapič Zdravstveni dom Laško
9. Jerica Laznik Mokotar Vrtec Laško
10. Andrej Podpečan OŠ Antona Aškerca Rimske Toplice
11. Marko Sajko OŠ Primoža Trubarja Laško
12. Rosana Jakšič Glasbena šola Laško – Radeče
13. Matej Jazbinšek Knjižnica Laško
14. Špela Medved JSKD, OI Laško
15. Darja Turk Simbio, d. o. o.
16. Tomaž Novak Komunala Laško, d. o. o.

Tisk, TV:
17. Boža Herek TV Krpan



18. Bojana Avgustinčič Novi tednik – Radio Celje

AD B  Sprejem dnevnega reda

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji 
SKLEP:

Dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na 4. redno sejo Občinskega sveta Laško,
sklicano na dan 12. 4. 2023, se sprejme v predlagani vsebini.

Številka: 032-13/2023

Občinski svet Laško je tako sprejel naslednji dnevni red:   

1. Sprejem zapisnika 3. seje z dne 1. 3. 2023  

2. Sprejem zapisnika 1. dopisne seje z dne 29. 3. 2023  

3. Realizacija sklepov 3. seje z dne 1. 3. 2023  

4. Realizacija sklepa 1. dopisne seje z dne 29. 3. 2023  

5. Področje družbenih dejavnosti  

5/1 Letna poročila za leto 2022:
a) JZ Zdravstveni dom Laško
b) Center za socialno delo Celje, Enota Laško
c) JZ Vrtec Laško
d) JZ Osnovna šola Antona Aškerca Rimske Toplice
e) JZ Osnovna šola Primoža Trubarja Laško
f) JZ Glasbena šola Laško - Radeče
g) JZ Knjižnica Laško
h) Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Laško
i) Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Laško
j) Uredniški odbor Laškega biltena, s Finančnim načrtom in programom dela za leto

2023
5/2 Predlog Sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v 
      Občini Laško
5/3 Predlog Sklepa o določitvi strojnice Liša Jašek v Govcah za javno infrastrukturo na 
      področju kulture v Občini Laško
5/4 Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorjev javnih zavodov

6. Področje okolja in prostora ter komunalnih dejavnosti  

6/1 Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske 
       javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov za leto 2023
6/2 Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske 
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      javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov za 
      leto 2023
6/3 Predlog Elaborata o oblikovanju cen zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov
6/4 Gospodarski načrt Javnega podjetja Komunala Laško, d. o. o., za leto 2023
6/5 Predlog Programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode za 
      obdobje od 2023 do 2026
6/6 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1559/1, k. o. 1030 
      Lahomno
6/7 Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 960/12, k. o. 1029 
      Lahomšek

7. Področje proračuna in javnih financ  

7/1 Zaključni račun proračuna Občine Laško za leto 2022 – skrajšani postopek
7/2 Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 
      2022 
7/3 Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem 
      Občine Laško za leto 2023 – II. dopolnitev 

8. Mandatna vprašanja in imenovanja  

8/1 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in organiziranju 
      Javnega podjetja Komunala Laško, d. o. o. – skrajšani postopek
8/2 Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta zavoda STIK Laško

a. predstavnikov ustanovitelja
b. predstavnikov zainteresirane javnosti

8/3 Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno
      delo Celje

9. Odgovori na vprašanja in pobude  

10. Vprašanja in pobude  

11. Razno                   

AD  B 1  Sprejem zapisnika 3. seje Občinskega sveta Laško z dne 1. 3. 2023

V razpravi je bila izpostavljena Strategija trajnostnega razvoja  in trženja turizma v občini Laško
2022–2028. Na seji občinskega sveta in že na odboru je bilo predlagano, da se v strategiji opredeli
kot  prednostno  območje  tudi  dolina  Lahomnice  v  smeri  proti  Šentrupertu  in  Šentlenartu  kot
pomembna destinacija naše občine in se strategija sprejme s to dopolnitvijo. Ker tega v sklepu ni,
je postavljeno vprašanje ali je to v strategiji ali ne?

Odgovorjeno je bilo, da je bilo v razpravi pri tej točki, v kateri je bila udeležena direktorica STIK-a,
rečeno,  da je bila  strategija  v neki  meri  od zasedanja  odbora do zasedanja občinskega sveta
dopolnjena – preverilo se bo, kaj konkretno se je vključilo notri, sicer pa se bo glede na sprejeti
sklep vključilo z akcijskim načrtom, ki se sprejme z namenom revidiranja vsako leto.

V razpravi sta sodelovala: Boštjan Vrščaj – LLL in Marko Šantej - župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
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PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 3.  seje z dne 1. 3. 2023. 

Številka:  032-06/2023

AD  B 2  Sprejem zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta Laško z dne 29. 3. 2023

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško potrjuje zapisnik in sklepe 1. dopisne seje z dne 29. 3. 2023. 

Številka:  032-14/2023

AD  B 3 Sprejem realizacije sklepov 3. seje Občinskega sveta Laško z dne 1. 3. 2023

Razprave ni bilo.  

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 3. seje z dne 1. 3. 2023. 

Številka:  032-06/2023

AD  B 4 Sprejem realizacije sklepov 1. dopisne seje Občinskega sveta Laško z dne 29. 3.
2023

Razprave ni bilo.  

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško potrjuje realizacijo sklepov 1. dopisne seje z dne 29. 3. 2023. 
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Številka:  032-14/2023

AD B 5/1 Letna poročila za leto 2022:
a) JZ Zdravstveni dom Laško
b) Center za socialno delo Celje, Enota Laško
c) JZ Vrtec Laško
d) JZ Osnovna šola Antona Aškerca Rimske Toplice
e) JZ Osnovna šola Primoža Trubarja Laško
f) JZ Glasbena šola Laško - Radeče
g) JZ Knjižnica Laško
h) Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Laško
i) Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Laško
j) Uredniški odbor Laškega biltena, s Finančnim načrtom in programom dela za

leto 2023

Uvodno obrazložitev je  podal  predsednik  Odbora za družbene dejavnosti  in  društva Enej  Kirn.
Povzel je razprave odbornikov o letnih poročilih.

V razpravi svetnikov so bile izpostavljene naslednje zadeve:

Zdravstveni dom Laško:

- Kako se rešuje problematika pomanjkanja otroških zobozdravnikov (dobili so obvestilo, da
je nekaj otrok ostalo brez zobozdravnika)?

Odgovorjeno je bilo, da res ni stalno zaposlenih otroških oz. mladinskih zobozdravnikov;
izvajanje  teh storitev poteka 3x tedensko s strani  zunanjih  izvajalcev.  Glede družinskih
zdravnikov je Občina Laško ena boljših po preskrbljenosti. Zdravniki imajo glede na število
prebivalcev  najmanjše  število  pacientov  glede  na  ostale  občine.  Zobozdravniki  pa  tudi
drugod  po  Sloveniji  odhajajo  v  zasebni  sektor.  Dva  zobozdravnika  za  odrasle  še
opredeljujeta paciente, v dogovoru z Ministrstvom za zdravje je predvidena tudi zaposlitev
pedontologa (specialista otroškega in preventivnega zobozdravstva).

V razpravi so sodelovali: Matjaž Pikl – SLS, Robert Medved – SDS, Janja Knapič – ZD Laško.

CSD, Enota Laško:

- V poročilu na strani 2 je zapisano, da zaradi specifičnih razmer ne uradujejo v krajevnem
uradu Radeče. O tem, kaj te razmere so, je bilo delno odgovorjeno na odboru in se nanaša
predvsem na epidemijo in kadrovsko stisko, pa vendar. Izjemno pomembno je, da je CSD
uporabnikom dostopen. Gre za zelo specifične uporabnike in pomembno je biti prisoten tudi
v času vnaprej določenih uradnih ur.

- Na strani 4 je zapisano, da so v okviru programa rejništvo za danes in jutri izvedli le del
programa - nikjer pa ni razlogov za to, kateri del in zakaj, ter kateri del je manjkal.

- Na strani 8 je poročilo o številu rejnikov. Koliko rejnikov bi bilo še potrebnih v naši občini?
Res je ministrstvo tisto, ki mora sistemsko urediti problematiko rejnikov, izvesti aktivnosti,
urediti finančne spodbude in še kaj. Pa vendar je lokalni CSD tisti, ki pozna svoj teren, ki
ima stike in ki bi lahko identificiral morebitne potencialne rejnike. Ali so tudi samoiniciativno
ali pa v povezavi z lokalno skupnostjo izvedli kakšne aktivnosti, ali imajo kaj načrtovano v
prihodnje, da se ta težava vsaj ublaži?

- Na strani 18 govorijo o statistikah glede žrtev nasilja  v družini,  ki so se v občini  očitno
znižale za 3%. Glede na splošno stanje v državi, preteklo Covid krizo, draginjo, pa tudi
glede  na število  femicidov  v  zadnjih  mesecih,  je  tej  številki  težko verjeti  oziroma je  to
seveda lahko število tistih, ki so se obrnili na CSD. Kakšno pa je dejansko stanje na terenu
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- je več teh primerov, ki pa se nanje niso obrnili? Koliko se spremlja stanje na terenu in
koliko  se  proaktivno  odkriva  tovrstne  primere?  Kaj  lahko  naredimo  kot  skupnost  s
poudarkom na ruralnem okolju?

- V zvezi s stranjo 31: kaj lahko naredimo v povezavi z lokalno skupnostjo in nevladniki, da bi
nagovorili tudi mlajše prostovoljce? Ali predlagajo kakšne aktivnosti?

V razpravi je sodelovala Janja Sluga – GS.

Vrtec Laško:

- Glede na predvideno novogradnjo stanovanjskih objektov v Debru bo treba razmišljati  o
dodatnih prostorih v enoti vrtca v Debru (dvig etaže). Že sedaj je treba nekatere otroke iz
Laškega voziti v Rimske Toplice. 

V razpravi je sodeloval Robert Medved – SDS.

OŠ Primoža Trubarja Laško:

- Točka 2.3 – letni cilji: v preteklih poročilih je bilo navedeno, da se je prenova kuhinje začela
leta 2020 in je bila zgrajena leta 2021; v tem poročilu pa je navedeno, da je letni cilj  iz
letnega  programa dela  za  2022/2023  med drugim tudi  dokončanje  sanacije  kuhinje  na
matični šoli. Kaj se dogaja s to kuhinjo?

- Točka 7.b, 4. odst.: V 4. vrstici je navedeno, da v kolikor se sredstva ne bodo uskladila, bo
šola primorana del teh stroškov prevaliti na starše. Glede na to, da stroške dela pokriva
pristojno ministrstvo, osnovna šola pa je brezplačna,  se postavlja vprašanje,  na kakšen
način bi to staršem zaračunali?

Odgovorjeno je bilo,  da je bila kuhinja projektirana in izvedena s strani občine. Sanacija
kuhinje pomeni, da so se naknadno izvedla dela, ki niso bila projektirana (med drugim se je
naknadno izvedel tudi izpust za pline). 
Glede stroškov: vsi stroški so se dvignili – ne samo plače, ki jih pokriva ministrstvo, ampak
tudi organizirane dejavnosti (npr. organizacija tekmovanj, prevozi na tekmovanja, nastope,
ipd.). 

Na odgovor je bila podana replika s pobudo, da se z omenjeno problematiko glede stroškov
za organizirane dejavnosti seznani pristojno ministrstvo in se ga pozove k ukrepanju. 

V razpravi so sodelovali: Matej Kodrun – GS, Robert Medved - SDS in Marko Sajko – OŠ Primoža
Trubarja Laško.

SVP:
- Določene  zadeve  v  poročilu  bi  lahko  bile  bolj  podrobno  obrazložene  (npr.  program

Jumicar).
- SPV ima določene naloge pri vzpostavljanju varnih šolskih poti. Problematika stroškov, ki

se nanašajo na šolske prevoze, je dolgoletna, zato je bila podana pobuda, da se SPV na
dolgi rok bolj posveča problematiki varnih šolskih poti v smislu samega pregleda šolskih
poti  in  predlogov,  kje  lahko  lokalna  skupnost  izboljša  določene  črne  oz.  problematične
točke; na dolgi rok je treba priti do tega, da se vsakega otroka ne pobira pred njegovo hišo,
da  gredo  otroci  sami  na cca  200  m oddaljeno  avtobusno  postajo  peš.  Potreben bi  bil
sistematični pristop s preverbo situacije na terenu; mogoče manjka kje le kakšen meter
pločnika ali prehod za pešce za varno pot.

- Pripravi  naj  se  analiza  organizacije  in  izvedbe  šolskih  prevozov  v  zadnjih  osmih  letih
(število otrok, vozil in voženj ter postajališč ter stroški).
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Odgovorjeno je bilo, da se je v zvezi s podano pobudo in usmeritvami dogovorilo, da se
pravočasno pristopi k pripravam za novo šolsko leto, ki bodo stekle v maju. Pri planiranju
bo v pomoč tudi predlagana analiza. 

- Povezava od Šuhla do Udmata: v dveh letih aktivnosti oz. pobud za ureditev odseka se je
izvedla omejitev hitrosti 60 km/h; potrebna bi bila še preplastitev cestišča ter po možnosti
na vsaki strani razširitev za cca 20 cm. 

- Podana je  bila  pobuda,  da se ponovno  pozove  policijo,  da  usmeri  aktivnosti  v  nadzor
tranzitnega prometa na cesti Celje – Zidani Most in izvaja izločitev vozil, ki imajo prepoved
vožnje na tej cesti. 

- Podana je bila pobuda, da se na občinski spletni strani večkrat objavijo rezultati merilnikov
hitrosti.

V razpravi so sodelovali:  Janja Sluga – GS, Robert Medved – SDS, Matjaž Pikl  – SLS, Marko
Šantej – župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško se je seznanil z Letnim poročilom JZ Zdravstveni dom Laško,
Centra za socialno delo Celje, Enota Laško, JZ Vrtec Laško, JZ OŠ Antona Aškerca
Rimske Toplice, JZ OŠ Primoža Trubarja Laško, JZ Glasbena šole Laško – Radeče,
JZ Knjižnica Laško, JSKD, Območna izpostava Laško, Sveta za preventivo in vzgojo
v cestnem prometu Občine Laško in Uredniškega odbora Laškega biltena za leto
2022 v priloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet Laško daje JZ Zdravstveni dom Laško, JZ Vrtec Laško, JZ OŠ Antona
Aškerca Rimske Toplice, JZ OŠ Primoža Trubarja Laško, JZ Glasbena šola Laško –
Radeče in Knjižnici Laško soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz
leta 2022.

Številka: 014-05/2023

AD B 5/2 Predlog Sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na 
                domu v Občini Laško

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril. Predlagal je popravek predlaganega
sklepa v 6. členu glede pričetka uporabe, in sicer tako, da se sklep prične uporabljati s 1. 5. 2023.

V razpravi je bilo izpostavljeno,  da iz gradiva izhaja,  da so cene te storitve v naši občini  med
najvišjimi. 
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Odgovorjeno je bilo, da se s koncesionarjem ne moremo pogajati za ceno. Pri ostalih občinah, ki
so zajete v primerjavi v gradivu, so cene iz 2019, 2020 in 2021, tako da pri njih še niso upoštevana
povišanja,  razen  pri  Občini  Hrastnik,  ki  je  cene  že  uskladila,  so  pa  le-te  višje  od  teh,  ki  se
predlagajo v sklepu.
V razpravi sta sodelovala Robert Medved – SDS in Dimitrij Gril – OU.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč
družini na domu v Občini Laško v predloženi vsebini, s popravkom začetka uporabe v 6.
členu, tako da se Sklep začne uporabljati s 1. 5. 2023.

Številka:  122-05/2023

AD B 5/3  Predlog Sklepa o določitvi strojnice Liša Jašek v Govcah za javno infrastrukturo
                 na področju kulture v Občini Laško

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Stanka Jošt. 

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski  svet  Laško  sprejme Sklep  o  določitvi  strojnice  Liša jaška  v  Govcah za  javno
infrastrukturo na področju kulture v Občini Laško v predloženi vsebini.

Številka: 622-02/2009

AD B  5/4 Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti direktorjev javnih zavodov

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Dimitrij Gril.

V razpravi je bila izpostavljena delovna uspešnost direktorja Knjižnice Laško, za katerega je le-ta
predlagana v višini  3%, za vse ostale pa v višini  5%. Glede na pohvale njegovega dela se iz
gradiva ne da razbrati, zakaj se njemu nameni nižji odstotek. 

Pojasnjeno je bilo, da se v kulturi ocenjuje drugače kot npr. v šolstvu, saj se ocenjuje samo v treh
kategorijah. 50% ocene predstavlja izpolnitev letnega programa po presoji sveta zavoda, ostalih
50% ocene pa je merljivih. Za ravnatelje je ministrstvo predlagalo 5%, saj so bili zaradi posledic
epidemije zelo obremenjeni. Dodano je bilo še, da je bilo delo v knjižnici dobro opravljeno, svet
zavoda pa je pri ocenjevanju sledil pravilniku. 
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V razpravi so sodelovali: Robert Medved – SDS, Nuša Konec Juričić – SLS, Janko Cesar – SLS,
Dimitrij Gril – OU.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Občine Laško daje soglasje sklepu Svetu zavoda Zdravstvenega doma
Laško, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti  za leto 2022  direktorice mag.
Janje Knapič, pomočnice direktorice  za področje zdravstvene nege Leonide Perčič
Šeligo in  pomočnika direktorice za tehnično področje Tomažu Kavzerju nameni 5 %
letnih sredstev njihovih osnovnih plač.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet Občine Laško daje soglasje sklepu Svet zavoda Glasbena šola Laško
– Radeče,  da  se  za  izplačilo  redne delovna uspešnosti  za  leto  2022  ravnateljice
Rosane Jakšič nameni 5 %  letnih sredstev njenih osnovnih plač.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 3:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

3. Občinski svet Občine Laško daje soglasje sklepu Svet zavoda Vrtec Laško, da se za
izplačilo redne delovna uspešnosti za leto 2022 ravnateljice Jerice Laznik Mokotar
nameni 5 %  letnih sredstev njenih osnovnih plač.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 4:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

4. Občinski svet Občine Laško daje soglasje sklepu Sveta zavoda OŠ Antona Aškerca
Rimske Toplice, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti za leto 2022 ravnatelja
Andreja Podpečana  nameni 5 % letnih sredstev njegovih osnovnih plač.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 5:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

5. Občinski svet Občine Laško daje soglasje sklepu Sveta zavoda OŠ Primoža Trubarja
Laško, da se za izplačilo redne delovne uspešnosti  za leto 2022 ravnatelja Marka
Sajka  nameni 5 % letnih sredstev njegovih osnovnih plač.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 6:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

6. Občinski svet Občine Laško daje soglasje sklepu Sveta zavoda Knjižnica Laško, da
se za izplačilo redne delovne uspešnosti za leto 2022 direktorja Mateja Jazbinška
nameni 3 %  letnih sredstev njegovih osnovnih plač.

Številka:  014-06/2023

AD B   6/1  Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske 
                   gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov za 
                   leto 2023

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je skupaj za točki 6/1 in 6/2 podala Darja Turk iz podjetja
Simbio.  Izpostavila  je,  da  je  bila  na  Odboru za gospodarstvo izpostavljena  lastna  proizvodnja
električne  energije  in  vpliv  te  proizvodnje  na  samo  kalkulacijo.  Odgovor  v  zvezi  s  tem je  za
odbornike  pripravila  strokovna služba  Simbia  (če  odgovora  še niso  prejeli,  jim bo posredovan
naknadno).  Iz  odgovora  izhaja,  da  ima lastna  proizvodnja  pozitiven  vpliv.  Izvaja  se  poskusno
obdobje z najeto baklo, potem pa se bo odločalo glede na kvaliteto in količino plina. V kolikor bo
Simbio  sam  proizvajal  deponijski  plin,  bo  zaradi  proizvedene  električne  energije  posledično
potrebno  kupiti  manj  električne  energije  od  drugih  ponudnikov.  Če  bo  nižji  račun za kupljeno
energijo, bodo manjši tudi upravičeni stroški v kalkulaciji. 

V  imenu Odbora za  gospodarski  razvoj  občine  je  Boštjan  Vrščaj  povedal,  da  odbor  predlaga
sprejem dodatnega sklepa, in sicer da mora družba Simbio do 31. 12. 2023 predložiti obračunsko
kalkulacijo, iz katere bo vidno gibanje cen kalkulativnih elementov. 

Pojasnjeno je bilo, da 31. 12. še ne bodo znani vsi stroški, da poročila za preteklo leto nastajajo do
marca, tako da se predlaga, da se obračunska kalkulacija pripravi do 31. 3. 2024. 

V razpravi  je  bilo  izpostavljeno,  da gre za visoko povišanje  cen.  Izražena pa je  bila  podpora
podjetju, ki je eno redkih, ki se tako celovito ukvarja s strateškim načrtovanjem ravnanja z odpadki.

V razpravi so sodelovali: Boštjan Vrščaj – LLL, Robert Medved – SDS, Darja Turk – Simbio.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:
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1. Občinski  svet  Laško  potrjuje  Elaborat  o  oblikovanju  cen  izvajanja  storitev
obvezne  občinske  gospodarske  javne  službe  obdelave  določenih  vrst
komunalnih odpadkov za leto 2023 v predloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet Laško potrjuje in sprejme naslednje cene storitev:
Cena gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov je 0,11837
EUR/kg, od tega je:

- cena javne infrastrukture 0,03232 EUR/kg in 
- cena storitve 0,08605 EUR/kg.

Cena gospodarske javne službe obdelave biorazgradljivih odpadkov je 0,09500 EUR/kg, od
tega je:

- cena javne infrastrukture 0,03032 EUR/kg in
- cena storitve 0,06468 EUR/kg.

Vse cene so brez DDV in se bodo uporabljale od 1. 5. 2023 dalje.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 3 (s spremembo v razpravi predlaganega roka):
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

3. Družba Simbio, d. o. o., mora do 31. 3. 2024 predložiti obračunsko kalkulacijo, iz
katere bo vidno gibanje cen kalkulativnih elementov. 

Številka:  354-18/2023

AD B  6/2  Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske 
                  gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
                  komunalnih odpadkov za leto 2023

Uvodna obrazložitev in razprava sta bili podani skupaj s prejšnjo točko.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne
občinske gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja
komunalnih odpadkov za leto 2023 v predloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
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PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet Laško potrjuje in sprejme naslednje cene storitev:
Cena  gospodarske  javne  službe  odlaganja  ostankov  predelave  ali  odstranjevanja
komunalnih odpadkov je 0,10031 EUR/kg, od tega je:

- cena javne infrastrukture 0,04897 EUR/kg in 
- cena storitve 0,05134 EUR/kg.

Vse cene so brez DDV in se bodo uporabljale od 1. 5. 2023 dalje.

*Odide Robert Medved (21 prisotnih)

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 3:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

3. Družba Simbio, d.  o. o.,  mora do 31.  3. 2024 predložiti  obračunsko kalkulacijo,  iz
katere bo vidno gibanje cen kalkulativnih elementov. 

Številka:  354-18/2023

AD B  6/3  Predlog Elaborata o oblikovanju cen zbiranja določenih vrst komunalnih 
                  odpadkov

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Tomaž Novak, direktor Komunale Laško. Zaradi
napake v tabeli na str. 2 so občinski svetniki na mizo dobili popravljeno uvodno gradivo.

*Pride Robert Medved (22 prisotnih)

V razpravi je bil izpostavljen kontejnerski prevoz komunalnih odpadkov: na str. 14 je navedena
samo cena za do 5 km, smiselno bi bilo dodati še ceno za vsak nadaljnji kilometer. 

V razpravi je sodeloval Robert Medved – SDS.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško potrjuje Elaborat o zbiranju določenih vrst komunalnih 
odpadkov v predloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet sprejme in potrjuje naslednje cene storitev:

cena kg/osebo/mese
c

Zbiranje in odvoz mešanih komunalnih odpadkov in embalaže
Zbiranje in odvoz MKO  - JI 0,0060                                                         20,13000            
Zbiranje in odvoz storitev MKO - storitev 0,2297                                                         20,13000            

Zbiranje in odvoz bioloških odpadkov
Zbiranje in odvoz BIO - JI 0,0125                                                         5,07700              
Zbiranje in idvoz BIO - storitev 0,1863                                                         5,07700              

                                                                                                                                 cena v EUR/kg        cena v EUR/kg/osebo/mesec 

Številka:  354-27/2023

AD B 6/4  Gospodarski načrt Javnega podjetja Komunala Laško, d. o. o., za leto 2023

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Tomaž Novak, direktor Komunale Laško.  

V razpravi je bila podana pobuda, da se na področju vzdrževanja javne razsvetljave bolj podrobno
napiše, kaj točno in na kakšen način se bo izvajalo v tekočem letu. Podana je bila pobuda, da se
obnovi javna razsvetljava Na Pristavi, ki je uničena. Pohvaljeno je bilo vzdrževanje cest v zimskem
času (zimska služba) z željo, da se še nadgradi v naslednji sezoni. 

Pojasnjeno je bilo, da vzdrževanje javne razsvetljave komunala načrtuje skupaj z Oddelkom za
okolje in prostor. Investicijski del je v pretežni meri na strani občine; komunala izvaja le manjša
popravila,  v  primeru  večjih  novogradenj,  ki  sovpadajo  z  drugimi  projekti,  pa  le  prevzamejo  v
upravljanje.  Tako  je  naloga  komunale  kot  upravljalca,  da  skladno  z  ugotovitvami  s  terena  in
pripombami občanov izvaja tekoče vzdrževanje. V razpravi je bilo dodano, da je bilo na sestanku o
letnem in tekočem vzdrževanju javne razsvetljave dogovorjeno, da se bo posodobil kataster javne
razsvetljave, na podlagi tega pa se bo pripravil načrt obnove. 

V nadaljevanju razprave je bilo še izpostavljeno, da iz vsebine na str. 29 izhaja, da je tveganje na
področju kvalitete pitne vode visoko. Kako visoko je to tveganje in zakaj?

Odgovorjeno  je  bilo,  da  so  tveganja  navedena  na  osnovi  prognoz  v  primeru  izrednih  razmer
(primer v Žalcu). Na komunali sicer ocenjujejo, da je sistem v občini Laško na višji ravni in da to
takega dogodka ne more priti. Na osnovi analiz in vzorčenja, ki ga izvajajo, pri katerem je plan 98%
skladnih  vzorcev,  je  običajno dosežen rezultat  99% skladnih  vzorcev.  Službe delujejo  z veliko
skrbnostjo, tveganje pa vedno obstaja. 

V razpravi so sodelovali: Matjaž Pikl- SLS, Robert Medved – SDS, Janko Cesar – SLS, Tomaž
Novak – Komunala Laško, Marko Šantej - župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0
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Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski svet Laško potrjuje Gospodarski načrt Komunale Laško za leto 2023 v
predloženi vsebini.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 22
ZA 22
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski svet Laško v skladu s svojimi pristojnostmi pooblašča Nadzorni svet
Komunale  Laško,  da  v  tekočem  letu  spremlja  uresničevanje  Gospodarskega
načrta in po potrebi sprejme tudi eventualne korekcije, v kolikor bi to narekovala
narava  dela  in  poslovne  potrebe,  prav  tako  lahko  NS  v  okviru  razpoložljivih
sredstev in v primeru potrebe spremeni program investicij in naložb.

Številka: 354-28/2023

AD B 6/5  Predlog Programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode 
                 za obdobje od 2023 do 2026

*Odide Boštjan Vrščaj (21 prisotnih)

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Luka Picej.

V razpravi je bilo izpostavljeno, da čez tri leta poteče koncesijska pogodba za čistilno napravo, o
tem bi se moralo razmišljati že sedaj. Kot je bilo že predlagano, se naj strokovne službe dogovorijo
za ogled ČN. 

Odgovorjeno je bilo, da so strokovne službe in predstavniki komunale ogled ČN opravili, tako da
aktivnosti že potekajo. Organiziral se bo še ogled ČN za odbornike. 

V razpravi sta sodelovala: Matjaž Pikl – SLS in Marko Šantej – župan.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski  svet  Laško  sprejme  Program  odvajanja  in  čiščenja  komunalne  odpadne  in
padavinske vode za obdobje 2023 do vključno 2026 v predloženi vsebini.

Številka: 354-75/2022

Župan je predlagal, da se naredi odmor, s čimer so se strinjali vsi člani občinskega sveta.

ODMOR: 19.37 – 19.45
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Ugotovljeno je bilo, da je prisotnih 21 članov občinskega sveta, seja se lahko nadaljuje.

AD B 6/6  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1559/1, k. o. 1030 
                 Lahomno

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža.

Razprave ni bilo. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 1559/1, k. o.
1030 Lahomno, v predloženi vsebini.

Številka: 353-01/2023

AD B 6/7  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 960/12, k. o. 1029 
                 Lahomšek

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal Andrej Kaluža. Poudaril je, da zemljišče že več
let ne služi svojemu namenu – opuščena pot deli zemljišče interesenta, ki ga namerava odkupiti. 

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 21
ZA 20
PROTI 1

Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 960/12, k. o.
1029 Lahomšek, v predloženi vsebini.

Številka: 478-17/2017

AD B 7/1 Zaključni račun proračuna Občine Laško za leto 2022 – skrajšani postopek

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik.

Razprave ni bilo.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

15



Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski  svet  Laško  sprejme  Zaključni  račun  Občine  Laško  za  leto  2022  po
skrajšanem postopku.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski  svet  Laško  sprejme  Zaključni  račun  Občine  Laško  za  leto  2022  v
predloženi vsebini.

Številka: 410-14/2021

AD B 7/2  Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Laško za
leto 
                2022 

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Stanka Jošt.

Razprave ni bilo. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski  svet  Laško  sprejme  Poročilo  o  realizaciji  Načrta  ravnanja  s  stvarnim
premoženjem Občine Laško za leto 2022 v predloženi vsebini.   

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 21
ZA 20
PROTI 1

Občinski svet Laško je z večino glasov sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski  svet  Laško  se  je  seznanil  z  realiziranim  pravnim  poslom  pridobivanja
nepremičnega  premoženja  po  Sklepu  o  določitvi  skupne  vrednosti  pravnih  poslov
stvarnega premoženja, ki niso predvideni v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem
Občine Laško za leto 2022,  številka: 478-47/2021-10503, z dne 15. 12. 2021.     

Številka: 478-47/2021

AD B 7/3  Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o Načrtu ravnanja s stvarnim 
                 premoženjem Občine Laško za leto 2023 – II. dopolnitev 
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Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Stanka Jošt.

Razprave ni bilo.
Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEA:

Občinski svet Laško sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o Načrtu ravnanja
s stvarnim premoženjem Občine Laško za leto 2023 – II. dopolnitev v predloženi vsebini.  

Številka: 478-37/2022

AD  B  8/1   Predlog  Odloka  o  spremembah  in  dopolnitvah  Odloka  o  ustanovitvi  in
organiziranju 
                Javnega podjetja Komunala Laško, d. o. o. – skrajšani postopek

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podala Nataša Gradišnik Padežnik.

Razprave ni bilo. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 1:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

1. Občinski  svet  Laško  sprejme  Odlok  o  spremembah  Odloka  o  ustanovitvi  in
organiziranju  Javnega  podjetja  Komunala  Laško,  d.  o.  o.,  po  skrajšanem
postopku.

Izid glasovanja o predlaganem sklepu št. 2:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

2. Občinski  svet  Laško  sprejme  Odlok  o  spremembah  Odloka  o  ustanovitvi  in
organiziranju Javnega podjetja Komunala Laško, d. o. o., v predloženi vsebini.

Številka: 007-04/2022

AD B 8/2  Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta zavoda STIK Laško
     a. predstavnikov ustanovitelja
     b. predstavnikov zainteresirane javnosti

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik KMVVI Enej Kirn.
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Razprave ni bilo. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško sprejme sklep, da se v Svet zavoda STIK Laško imenujejo:
 kot predstavniki ustanovitelja: 

- Miha Mirt,
- Boštjan Vrščaj,
- Štefanija Pavčnik;

 kot predstavniki zainteresirane javnosti: 
- Nina Pader Topole (Thermana),
- Evelin Krajnc (Rimske terme),
- Mitja Moškotevc (Zveza kulturnih društev občine Laško Možnar).

Številka: 032-02/2023

AD B 8/3  Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika v Svet lokalnih skupnosti Centra za 
                socialno delo Celje

Uvodno obrazložitev povzeto po gradivu je podal predsednik KMVVI Enej Kirn.

Razprave ni bilo. 

Izid glasovanja o predlaganem sklepu:
Prisotnih 21
ZA 21
PROTI 0

Občinski svet Laško je soglasno sprejel naslednji
SKLEP:

Občinski svet Laško sprejme sklep, da se v Svet lokalnih skupnosti  CSD Celje imenuje
Dimitrija Grila.

Številka: 032-02/2023

AD B 9 Odgovori na vprašanja in pobude

Občinski svetniki so se seznanili z odgovori na vprašanja in pobude. Razprave ni bilo.

AD B 10 Vprašanja in pobude

- Robert Medved - SDS: 
1. Pobuda,  da  občinski  svet  ponovno  obravnava  letna  poročila  Policijske  postaje

Laško, tako kot je bilo to v preteklosti;
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Odgovorjeno  je  bilo,  da  občinska  uprava  vsako  leto  poročilo  sicer  dobi,
vendar ne gre v obravnavo na občinski svet, ker PP ni neposredni uporabnik
občinskega proračuna.
Dogovorjeno je bilo,  da se poročilo kljub temu pošlje občinskemu svetu v
seznanitev.

2. V primeru prodaje občinskega zemljišča naj se o prodaji pisno obvesti vse mejaše;
prodaje se sicer objavljajo na oglasni deski, vendar sosedje, ki ne vedo za prodajo,
lahko  zamudijo  možnost  odkupa;  vsi  občani  namreč  ne  spremljajo  portalov  ter
oglasnih desk in zaradi neobveščenosti se lahko povzročijo dodatni konflikti. To je
pomembno predvsem v primerih, če takšno zemljišče nekomu služi npr. za dovoz in
bi ga ta oseba želela odkupiti.

Odgovorjeno je bilo da so svetniku strokovne službe na konkretna primera
odgovorile že na seji Odbora za gospodarski razvoj. Zemljišča, ki v naravi
predstavljajo npr.   del opuščene poti,  ki ga občina ne potrebuje več ter v
naravi  predstavlja  npr.  del  dvorišča,  ki  ga uporablja  fizična oseba,  se na
predlog  zainteresirane  stranke   najprej  v  posebnem  postopku  s  sklepom
občinskega sveta  izvzame iz javnega dobra. Občinska uprava izda odločbo,
ki je objavljena na spletni strani in oglasni deski. Po pravnomočnosti odločbe
se v zemljiško knjigo vpiše kot lastnica občina. Nepremičnina se vključi  v
načrt  prodaje  nepremičnega  premoženja  občine  v  aktualnem  letu,  ki  v
obrazložitvi h gradivu za obravnavo na odborih in občinskem svetu vključuje
tudi  grafiko.  Po  sprejemu  načrta  prodaje  nepremičnega  premoženja na
občinskem  svetu   sledi  cenitev  oz.  določitev  izhodiščne  cene in  izvedba
postopka prodaje po eni od treh metod iz Zakona o stvarnem premoženju
države in samoupravnih lokalnih skupnosti. Objava prodaje poteka na spletni
strani  in  oglasni  deski  občine  najmanj  20  dni,   če  gre  za  prodajo
kmetijskega   zemljišča  pa  še  na  enotnem  državnem  portalu  eUprave
nadaljnjih  15 dni.  V kolikor bi  občina še po pošti  obveščala   vse lastnike
sosednjih nepremičnin, tako kot je bilo predlagano, lahko pride do problema
pri nepremičninah, kjer je več solastnikov sosednjih nepremičnin in nekaterih
niti  ni  možno  obvestiti  (so  npr.  v  tujini,  so  umrli  in  še  ni  bilo  izvedeno
dedovanje,  ipd.).  Postopek  prodaje  po  mnenju  strokovnih  služb  poteka
skladno z veljavno zakonodajo, ker obveščanje zainteresirane javnosti teče
preko občinske spletne strani in oglasne deske.  Obveščanje po pošti   pa
presega te okvirje. 

3. Kakšna  je  strategija  glede  Pivovarne  Laško:  koliko  sploh  pivovarna  prispeva  v
občinski proračun, kaj želimo od nje, kako so urejena razmerja?

4. Na  Lahomšku  se  gradi  kanalizacija,  izvzeti  sta  optika  in  javna  razsvetljava  –
potrebno bi bilo položiti vsaj cevi, da se ne bo potem naknadno posegalo v prostor.

Odgovorjeno je bilo, da se bo upošteval predlog (sestanek z Rune je že bil, z
Elektrom še bo).

- Janko Cesar – SLS:
1. Kako je z vrtino Lahov Graben in povezavo na Tri studence?

Odgovorjeno je bilo, da je bilo v preteklem letu pridobljeno vodno dovoljenje,
da se lahko ta vodni vir  koristi  za javne namene, ter soglasje Zavoda za
gozdove.  Za investicijo  izgradnje  omrežja  do Treh studencev bo verjetno
potrebno narediti  kakšno črpališče,  da se v gozdno cesto preko omrežja
pripeljejo dodatne količine vode. 
Glede na to, da se vodni nivo glede na klimatske razmere znižuje, smo s
komunalo  pripravili  zbir  določenih  perspektivnih  vodnih  virov,  za  katere
vidimo,  da bodo v prihodnosti  strateškega pomena.  Ta vodni  vir  je  eden
izmed  njih  in  na  teh  se  bodo  aktivnosti  nadaljevale  (najprej  preveritev
ustreznosti, nato projektiranje in izvedba). 
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- Štefanija Pavčnik – SDS:
1. Pobuda,  da  se  v  Rimskih  Toplicah  na  relaciji  od  samopostrežne  trgovine  do

pokopališča omejitev hitrosti iz 30 km/h spremeni na vsaj 40 km/h.
Odgovorjeno je bilo, da bo pobudo obravnaval SPV.

Vse naslednje pobude in vprašanja, ki so bila podana na seji, so bila podana tudi pisno in
so priloga temu zapisniku:

- Janja Sluga – Gibanje Svoboda:
1. Prizidek k Zdravstvenemu domu Laško (podatki o začetku in dosedanjem poteku

projekta (vse faze postopka, deležniki, časovnica projekta, finančni izdatki);

- mag. Roman Tušek – N.Si:
1. Sanacija ceste Marija Gradec – Modrič, kjer je udor blizu odcepa za Radoblje;
2. Pobuda za ureditev javnega stranišča v Laškem;
3. Priprava gradiva za delovna telesa in občinski svet v formatu, ki omogoča iskanje

besedila;

- Matjaž Pikl – SLS:
1. Pobuda za predstavitev postopka kategorizacije cest (od pobude do zaključka);
2. Pregled Odloka o občinskih cestah v Občini  Laško (zadnja sprememba je bila l.

2006);
Odgovorjeno je bilo, da je odlok res star, da se pripravljajo merila in da bo za
1. obravnavo pripravljen predvidoma za junijsko sejo.

3. Pobuda, da se spremeni termin sejma pod občinsko zgradbo iz petka na soboto;
4. Pobuda za možnost priključitve na javni vodovod v Mulenci;

- Boštjan Vrščaj – Lista LL:
1. Odstranitev vejevja pod mostom čez Savinjo;
2. Ureditev površin pri mostu v Jagočah levo pri Petrolu in desno pri Tušu;

AD B 11  Razno

Nuša Konec Juričić je izpostavila, da je bil 7. aprila obeležen svetovni dan zdravja. Konec aprila
bodo ponovno dostopni podatki po občinah – lahko jih predstavi na naslednji seji. 

Naslednja seja občinskega sveta bo 24. maja. 

Župan je navzoče povabil na proslavo ob dnevu upora proti okupatorju, ki bo 22. aprila ob 10.00 na
Slogih.

*************************************************
Seja je bila zaključena ob 20.45.
*************************************************

Zapisala:                                                                                               
Tanja Grabrijan                        

        Župan Občine Laško
Marko Šantej
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